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PSM-IV-ExM reclama la compareixença del nou director de
RTVM a una Junta General d'Accionistes extraordinària
 

El grup de consellers de la coalició PSM-IniciativaVerds-Entesa al Consell de Mallorca han adreçat un escrit a la presidenta
de la institució insular, Maria Salom, per demanar-li la convocatòria d'una Junta General d'Accionistes extraordinària de l'ens
de la Ràdio i Televisió de Mallorca (RTVM). Els nacionalistes i ecosocialistes del Consell volen que hi comparegui el nou
director general de l'ens, José Manuel Carrillo, per tal de donar explicacions sobre alguns "interrogants i incerteses".

El portaveu del PSM-IV-ExM al Consell, Joan Font, ha afirmat que en primer lloc li demanaran que expliqui si és cert que no
acudia al seu lloc de feina (Carrillo és funcionari a l'Ajuntament de Palma) per poder assistir a classes a la universitat, tal i
com varen denunciar alguns companys seus. Font ha dit que se li va obrir un expedient informatiu per aquesta qüestió, i que
l'afer va motivar el seu cessament com a cap de servei. El portaveu de PSM-IV-ExM ha afirmat que si es confirma aquest fet,
la coalició demanarà la seva dimissió o el seu cessament immediat.

Joan Font també ha avançat que demanaran al nou director general de RTVM que expliqui amb claredat, i públicament,
quines són les instruccions que té sobre el futur de l'ens: "tots tenim dret a saber quin és el full de ruta del nou director
general. Volem saber què passarà amb els treballadors, amb les delegacions locals, quin serà el cost econòmic de un hipotètic
tancament...". En aquest sentit, ha afirmat que "si és cert que volen destinar 5 milions d'euros a tancar un mitjà de
comunicació que compleix amb el que s'espera d'un mitjà públic, és molt greu".

D'altra banda, la consellera insular ecosocialista Magdalena Palou ha assenyalat la "important contradicció en el discurs del
PP, que parla de reactivar l'economia i crear llocs de feina i al mateix temps proposa una mesura que enviaria 115 treballadors
directes i 2.000 indirectes a l'atur i que atacaria i feriria de mort a un sector econòmic com l'audiovisual, emergent, que crea
valor afegit i que diversifica la nostra economia". Palou ha instat el PP a "esmenar aquesta contradicció". A més, ha afegit
que "tancar un mitjà de comunicació sempre és una pèrdua per a la democràcia".

Finalment, Andreu Caballero, membre del Consell d'Administració de RTVM, que s'ha presentat com "l'antiliquidador", ha
informat que el proper dilluns se celebrarà una reunió d'aquest òrgan, en què també demanarà la convocatòria d'una Junta
General d'Accionistes extraordinària i demanarà al nou director general que "aclareixi totes les qüestions inquietants" que han
explicat Font i Palou.
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PSM-IV-ExM: tancar RTVM seria un “greu error” perquè
enviaria més de 100 persones a l’atur i suposaria un “atac” a la
indústria audiovisual
 

La coalició PSM-IniciativaVerds-Entesa considera que el tancament de RTVM seria un “greu error” que enviaria més de 100
professionals qualificats a l’atur i suposaria “un cop molt dur per a la indústria audiovisual del país”.

Els portaveus dels grups de PSM-IV-ExM al Parlament i al Consell de Mallorca, Biel Barceló i Joan  Font, han rebutjat els
arguments del Partit Popular, basats en el suposat estalvi que implicaria la supressió de l’ens públic. “Incrementar les llistes
de l’atur i atacar un sector econòmic que necessita suport com és l’audiovisual, que genera valor afegit, dóna feina a
professionals qualificats i no consumeix territori, no és precisament la millor mesura en temps de crisi”, han dit.

Els nacionalistes i ecosocialistes consideren que el PP està “entrampat”, perquè va prometre en campanya electoral que
tancaria RTVM. Però han fet una crida als conservadors perquè “reconsiderin” una mesura tan dràstica.

Barceló i Font han recordat que l’actual direcció de RTVM ha fet durant tot el mandat 2007-2011 una excel·lent gestió al
capdavant de l’ens, que presenta una situació financera perfectament sanejada, sense deute. “El PP està a punt de tirar al
fems tota la feina que s’ha fet en el aquest passat mandat per racionalitzar la gestió de RTVM”.

D'altra banda, dirigents de la coalició de nacionalistes i ecosocialistes han assistit a la festa organitzada per la direcció de
RTVM per reivindicar la continuïtat de l'ens. La festa es va celebrar a Lloseta el passat dissabte, i hi varen acudir més de
1.000 persones que es varen solidaritzar amb els treballadors de la televisió i la ràdio públiques insulars.
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PSM-IV-ExM proposa millorar els crèdits als emprenedors i
transformar l’IDI en una agència que impulsi la innovació
 

La coalició PSM-IniciativaVerds-Entesa ha informat avui que farà propostes concretes per eractivar l’economia, crear llocs
de feina i sortir de la crisi econòmica, que es faran arribar al govern perquè les tengui en compte a l’hora de dissenyar la
política econòmica i elaborar els nous projectes legislatius que tenguin com a objectiu millorar la situació econòmica del país.

El portaveu del grup parlamentari nacionalista i ecosocialista, Biel Barceló, i el president d’Entesa per Mallorca, Biel
Huguet, han explicat que faran una tasca d’oposició que inclourà no només crítiques a aquelles mesures que el PSM-IV-ExM
consideri equivocades, sinó també propostes en positiu sobretot en aquelles qüestions d’estat que cal afrontar amb esperit de
consens. “La nostra prioritat en aquests moments és sortir de la crisi, i per això el nostre grup farà aportacions en positiu per
reactivar l’economia”, ha dit Biel Huguet.

En primer lloc, Huguet ha proposat millorar els crèdits que s’atorguen als emprenedors, especialment a les petites i mitjanes
empreses, a través de l’ISBA, tot creant un sistema d’avals públics per a petites i mitjanes empreses i microempreses per
finançar-ne la inversió i el circulant.

Des del PSM-IV-ExM també proposen transformar l’IDI en una Agència per al Desenvolupament Regional (ADR) que
incrementi les competències i les funcions, per tal d’impulsar la innovació, la recerca de nous models de negoci i la
internalització de les nostres empreses.

Una altra mesura proposada és aconseguir el control d’infraestructures estratègiques per a l’arxipèlag, com ara ports i
aeroports.

D’altra banda, des de la coalició nacionalista i ecosocialista apunten que la millora de l’economia al nostre país passa per
una millora del sistema de finançament, per la qual cosa han reclamat un nou pacte fiscal amb l’Estat. “Sembla que la llei de
suport als emprenedors que el govern està preparant es basa en la llei aprovada al País Basc, però cal tenir en compte que aquí
no tenim, ni prop fer-hi, el mateix finançament que al País Basc, on gaudeixen del concert econòmic”, ha recordat Huguet.

I, en definitiva, des de PSM-IV-ExM aposten per un canvi de model econòmic cap a un model basat en la innovació, la
qualitat i la diversificació.

Per la seva banda, Biel Barceló ha instat José Ramón Bauzá a complir els seus compromisos per arribar a consensos en temes
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d’estat, com ara l’economia, i li ha reclamat que sigui “ambiciós”: “si el govern presenta mesures que realment donin suport
a l’economia productiva, a les petites i mitjanes empreses, als microemprenedors, i es dóna la possibilitat que els projectes es
debatin en el Parlament, nosaltres hi col·laborarem, i hi presentarem les nostres propostes”, ha dit.
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PSM-IV-ExM vol que el Parlament es pronunciï sobre les
principals demandes del moviment 15M
 

El grup parlamentari de la coalició PSM-IniciativaVerds-Entesa ha presentat una iniciativa perquè el Parlament es pronunciï
sobre les principals reivindicacions del moviment 15M. Entre altres punts, la proposició no de llei feta pública avui per la
diputada ecosocialista i exconsellera Fina Santiago inclou censurar l’anomenat “Pacte de l’Euro” per tal de garantir “la
defensa dels drets laborals i de l'Estat social, que són la garantia d'una Europa solidària, cohesionada i democràtica”.

La moció de la coalició nacionalista i ecosocialista també proposa modificar la normativa electoral per tal de rebaixar al 3%
la barrera del 5% dels vots mínims per circumscripció per accedir a l’atribució d’escons, així com per evitar que les persones
imputades no puguin participar en candidatures electorals.

Un altre dels punts és instar al govern espanyol a convocar referèndums vinculants per a aquelles reformes de fort impacte
social, com ara el retard de l’edat de jubilació als 67 anys. Des del PSM-IV-ExM també proposen el reconeixement de la
dació de l’immoble en pagament per tal de cancel·lar una hipoteca quan la persona hipotecada no pugui fer front al pagament
d’aquesta.

Compareixença d’en Ramon Socias per explicar les càrregues contra els indignats

D’altra banda, el regidor de l’Ajuntament de Palma Antoni Noguera ha condemnat l’ús desproporcionat de la violència per
part de les forces de seguretat de l’Estat durant les càrregues policials contra els manifestants “indignats” que protestaven
ahir contra el desallotjament de l’acampada de la Plaça d’Espanya.

Noguera ha explicat que des de la coalició s’ha demanat al grup parlamentari que sol·liciti la compareixença del delegat del
govern espanyol, Ramon Socias, perquè doni explicacions al Parlament de l’ús de la violència contra els assistents a una
concentració pacífica.
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PSM-IV-ExM reclama l’accés públic al Cap des Pinar
 

La coalició PSM-IniciativaVerds-Entesa reclama la signatura immediata del conveni de col·laboració entre el Govern de
l’Estat, el Govern de les Illes Balears i l’Ajuntament d’Alcúdia per a l’accés públic al Cap des Pinar de la península de La
Victòria, al temps que lamenten que l’ajornament hagi tornat suposar que, un estiu més, els ciutadans no hagin pogut gaudir
d’un indret de tan alt interès, tot i que el Ministeri de Defensa ja hagi reconegut la compatibilitat entre l’ús civil públic i l’ús
militar.

Antoni Alorda, diputat per al PSM-IV-ExM al Parlament, que ha comparegut en roda de premsa junt amb el dirigent
d’IniciativaVerds Miquel Àngel Llauger i amb el número 2 de la candidatura de PSM-IniciativaVerds a l’Ajuntament
d’Alcúdia, l’ecosocialista Javier Gómez, ha anunciat iniciatives en el sentit d’impulsar la signatura del conveni i ha
expressat la urgència de formalitzar l’acord, “d’entrada perquè els ciutadans puguin gaudir d’immediat d’uns terrenys de la
Comuna d’Alcúdia, però també per no trobar-nos immersos un altre cop en un procés electoral en l’àmbit estatal i amb la
possibilitat de nous responsables i un nou inici de negociacions. El tema està prou madur i s’ha de tancar ja”.

Des del PSM-IV-ExM apunten que, després de nombrosos esborranys, el conveni està pendent d’aprovació per part del
Govern de l’Estat i destaquen la predisposició de les autoritats militars illenques per a l’ús civil, però alerten que no seria la
primera vegada que s’ajornen sine die acords que semblaven tancats. Per això, insisteixen, cal cloure l’expedient i començar
l’accés regulat.

En el darrer conveni es regulava l’accés a la platja central, el far i el mirador, així com l’àrea d’aparcament. Es precisava un
nombre màxim de 50 visitants diaris (65 per a grups escolars), 1 autocar i 10 turismes o 15 turismes. Horari de 9 a 21 hores
en l’estiu i de 9 a 19 hores la resta de l’any. Les autoritzacions s’hauran d’atorgar per rigorós ordre cronològic de sol·licitud
tret les que tenguin un interès educatiu o ambiental. El Govern es comprometia al manteniment de les zones d’accés
autoritzat, a la gestió ambiental i de prevenció d’incendis, mentre l’Ajuntament assumia la neteja ordinària i el manteniment
de les zones d’ús civil.

El PSM-IV-ExM qualifica l’acord d’excessivament restrictiu (prohibició d’accés d’embarcacions, limitacions
d’autoritzacions i en la tramitació d’aquestes autoritzacions, prohibició de vivac, temps de vigència de dos anys...). Ara bé,
el valora com un avanç destacable, sobretot després de tants d’anys amb un accés interdit als ciutadans i d’haver superat la
privatització de l’ús de l’espai que representava destinar-lo a una residència d’alts càrrecs, tal i com havia proposat
l’Ajuntament d’Alcúdia (PP, PSOE i UM) i que va desbaratar una llei de protecció impulsada des del PSM-EN.
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'Carta oberta als srs. Bauzà i Salom'
 

Sr. Bauzà i sra. Salom: La promesa electoral del PP de tancament de la ràdio televisió pública de Mallorca és un error que, a
més, sí es duu a terme serà irreversible. Des del PSM-IniciativaVerds-Entesa ens comprometem a fer front a aquesta decisió
des de tots els àmbits possibles: Junta General i Consell d'Administració de la TV de Mallorca, plenari del Consell i donant
suport a les iniciatives socials que sorgeixen.

Amb aquesta decisió estan demostrant que no els agraden els mitjans de comunicació públics que compleixen amb la seva
funció amb professionalitat i independència. Per això volen tancar Ràdio Televisió de Mallorca. Els molesten les televisions i
les ràdios en la nostra llengua, i que fan un periodisme independent, de proximitat, que denuncien la corrupció,...: si tanquen
RTVM, no només estaran callant una veu independent i en la nostra llengua. També estaran enviant a l'atur a més de 100
professionals, i estaran ofegant a tot un sector econòmic, la indústria audiovisual d'aquest país, que té un gran potencial.
Realment creuen que és una bona mesura en moments de crisi?

Hem de defensar la RTV pública com a motor de la indústria audiovisual, que no consumeix territori i que incorpora molts
llocs de feina i valor afegit.  (l'illa de Malta té en la indústria audiovisual un dels principals sectors econòmics i aquí tenim
més potencialitat).  Directors, actors, guionistes, tècnics de so, de llum, grafistes, publicistes,... a partir de la RTV pública ja
capten anuncis de fora, graven espots publicitaris per altres països, documentals,... s'estan convertint en un sector exportador, 
i això només està començant... NO HO ESPENYI SENYOR BAUÇÀ.  TENIM UN INCIPIENT SECTOR ECONÒMIC
D'UNA GRAN POTENCIALITAT... NO HO ESPENYI...

 

Per cert, que centenars de persones s'han adreçat a vostè, senyor Bauzá, a través de la xarxa social twitter, demanant-li que no
tanqui RTVM. Supòs que s'ha entemut. Centenars de persones que a la vegada tenen en total 128.000 seguidors. Hi ha per
tant milers de persones que estan esperant que vostè els digui qualque cosa sobre les seves intencions respecte a RTVM. Doni
resposta i la doni en positiu. Rectificar en aquest cas és necessari.
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'Les vacances de Pajín'
 

En plena demanda social de l’eliminació de privilegis dels “polítics”, compareix per Menorca la Ministra de Sanitat per
gaudir d’un hotel propietat del seu Ministeri, en un indret d’alt interès paisatgístic i patrimonial, l’illa del llatzeret del port de
Maó

Les explicacions de la Ministra ho han acabat d’embolicar, al·legava que hi havia prou places, com qui dir “no he perjudicat
ningú”, després ha transcendit que la Sra. Ministra té habitació pròpia reservada tot l’any (vaja cosa). També s’ha precisat
que les estàncies són per a treballadors i acompanyants, quan els seus pares ocupaven habitació pròpia...

La polèmica contribueix a la percepció dels càrrecs públics com una casta d’aprofitats, a recer de la crisi i protectors zelosos
d’unes prerrogatives exorbitants. Mentre Ramon Socias desallotjava per la força bruta als indignats, Pajín s’allotjava a
l’hotel ministerial... per mi no som l’únic amb la impressió que el PSOE perd sintonia social.

La polèmica convida a plantejar-nos quin sentit té que l’Estat tengui un hotel de 150 habitacions en un lloc de privilegi per
als seus funcionaris, al mòdic preu de 300 € per 15 dies. Certament el lazzaretto el pagà l’Estat en el segle XVIII, un Estat
centralista, però, avui, les competències en sanitat estan transferides. I, si no se’l considera un edifici estrictament sanitari (tot
i reconèixer l’interès, fins i tot internacional, de les trobades formatives que s’hi celebren), ¿per què no se n’ha de cuidar i
treure’n profit, social i de tot ordre, la institució d’autogovern dels menorquins, el seu Consell, titular de les competències en
patrimoni i turisme?

A les resistències a perdre prerrogatives, s’hi sumen les resistències a extreure conseqüències d’un Estat federal. L’Estat
inventa necessitats per evitar cessions. Per què la Seguretat Social ha de mantenir la titularitat de Son Dureta? Per què el
Ministeri de Defensa, una vegada constatat que un espai ja no té una rellevància estratègica per a la seguretat d’Occident, es
resisteix a un ús civil compatible? Pens en el Cap del Pinar a La Victòria, un espai on PP i PSOE havien consensuat fer-hi
una residència per a alts càrrecs (!), un projecte avortat per la mobilització popular i l’ecologisme polític, però on encara no
hem aconseguit l’accés públic. O la base de la Punta de l’Avançada, o el polvorí de Santa Magdalena, o el Puig Major, etc. O
els espais reservats a la Corona.
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'El mandat del poble (indignat)' 
 

És  necessari recapitular en la recent història per poder entendre la   dimensió del moviment popular 15M i les acampades.
Hem de tenir molt   present un cicle de lluites socials que crearen els espais i els   recursos ideològics en contra del
capitalisme. Estic parlant de    l´aixecament zapatista de l´EZLN del subcomandante Marcos a Chiapas   (Mèxic), l´any
1994, i la cimera alternativa a l´OMC (Organització   Mundial del Comerç), el 1999 a Seattle, passant per tot el moviment  
alterglobalitzador que identifica clarament el neoliberalisme com el   causant dels problemes socials i econòmics del nostre
món. Un moviment   que va arrelar fort a Europa en el marc dels Fòrums Socials Mundials i   Europeus celebrats a
Portoalegre, Gènova (on tristament veiérem morir   l´activista Carlo Giuliani), París i, especialment, Barcelona, que va  
esdevenir-ne capital europea amb la mobilització "Un altre món no només   és necessari sinó que és possible". 

 

A Mallorca aquestes lluites   també han tengut la seva expressió en la Plataforma per la Democràcia i   la Globalització Social
i organitzacions clarament altermundistes,   algunes ONG´s i el GOB (que va conduir la protesta contra les polítiques  
antisocials i ambientalment agressives de l´aznarisme i del seu  flamant  ministre de Medi Ambient, Jaume Matas).

Consider que el  15M i les  acampades són un digníssim hereu de totes les lluites socials  esmentades  anteriorment. I a més,
amb èxits incontestables. Com per  exemple,  aconseguir de forma magnífica i popular que temes cabdals en  el disseny  de la
nova política del S.XXI siguin de màxima actualitat:  parl de  l´empoderament de la participació ciutadana i del dret a  decidir
dels  pobles.

Com també és un èxit la (mal criticada)  heterogeneïtat del  15M. Les revolucions populars sempre han sorgit de  la
confluència de  molts de sectors socials i generacionals amb un punt  en comú: en aquest  cas, les retallades socioeconòmiqes
als treballadors  i a les seves  famílies que deriva en un ofegament al seu projecte de  vida. És aquesta  heterogeneïtat la clau
de la majoria social que el  moviment està  consolidant.

En definitiva, res no tornarà a ser  el mateix. Les  estructures polítiques basades en el neoliberalisme més  salvatge s´estan 
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podrint i el nou escenari només té una sortida: fer de  la participació  ciutadana l´eina vinculant per dissenyar les  polítiques
futures. Els  partits polítics, en el nostre cas l´esquerra  sobiranista i ecologista,  han de saber entendre les claus del moviment.
I, sobretot, han de saber  escoltar. S´està demanant un canvi  estructural important. I els partits  haurem de transformar l´espai
institucional en consonància amb aquest  canvi. De baix cap a dalt. Si  no és així, millor que ens quedem a ca  nostra. És el
mandat del poble  (indignat).
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'L'estrany cas de la trànsfuga d'Alcúdia'
 

Els casos de transfuguisme són tristos, de manera especial pel grup que les pateix, però en general per l'espectable davant el
conjunt de la societat, i tensen les regles del joc democràtic, ara el cas d'Alcúdia pren tocs d'un esperpent ben particular.

Ara, Carme Garcia, qui va decidir que no s'havia d'atendre  a les decisions del partit amb el qual es va presentar a les
eleccions (PSM) ni de la candidatura que va encapçalar (PSM-IV);

qui va retornar el carnet al partit amb un escrit explicatiu, el Consell de Direcció Política del PSM en va prendre nota i va
formalitzar la baixa;

qui va transmetre que els motius era poder incorporar-se a l'equip de govern del PP sense llastos...

ara diu que mai se n'ha anat del partit i que ella segueix representant el PSM (PSM-IV). Així que acaba de constituir el grup
amb aquest nom, això sí, queda prou clar que no seguirà cap indicació de ningú: ella decidirà tota sola la postura del PSM i la
de PSM-IV, diguin el que diguin la resta de companys o la direcció dels partits. Una manera ben peculiar d'expressar el
compromís que representa crear un grup polític municipal amb el nom de PSM-IV. Una provocació, diguem-ho clar.

Aquesta tesi tan peregrina és la que mantenen fil per randa en el PP, no ja na Coloma Terrassa, l'agraïda batlessa, sinó el
mateix José Ramón Bauzá in person.

En efecte, quan, en el debat d'investidura, Biel Barceló recrimina a Bauzá que hagi començat la legislatura pactant amb una
trànsfuga, Bauzá li contesta que no, que ell ha pactat amb el PSM i que és ell, Biel Barceló, el que va malament. Li ho diu,
sense despentinar-se un pèl, al secretari general del PSM! I encara li dóna un argument addicional: na Carme actua
legítimament perquè, pel bé dels alcudiencs, facilitarà un batle del PP, mentre que ell, Biel Barceló, actua contra l'interès
general per estar-hi en contra. Com a argument democràtic, fa com a por. És massa demanar uns mínims de sentit comú? De
sentit comú democràtic?

No és cap novetat qualificar el transfuguisme de bo si em va a favor, i de dolent si no em convé. Tothom duu casos a
l'esquena, el PSM també. Però precisament per posar-hi ordre s'han establert diversos pactes contra el transfuguisme i,
sobretot, alguna de les mesures s'ha incorporat a la legislació vigent i, avui, es fa difícil bravejar del pacte amb un trànsfuga.
Vet aquí el decodificador per entendre-ho tot plegat: es tracta de fer acrobàcies verbals i jurídiques per evitar, com sigui, la
qualificació de trànsfuga.
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Per això, malgrat els mitjans insisteixen en els 300 euros mensuals que rebrà el grup "PSM-IV" com un dels detonants,
francament, no ho crec, el sou de regidor en dedicació exclusiva és molt més què això (tot i que un ja no sap a què s'ha
d'atendre). En tot cas, hem fet sabre a l'ajuntament que es mouria en terrenys molt delicats si gosés lliurar diners a algú que
diu representar el PSM quan la direcció legítima li diu clarament qui el representa i qui no.

El PP i na Carme són molt conscients d'una distinció absurda que fa la llei de règim local, segons la qual, si el regidor
abandona el seu grup, passa a la consideració de no adscrit i no pot constituir grup propi (no té dret a presentar iniciatives, a
formar part de les comissions... ni a rebre assignacions, com a grup, dic), en una mesura clarament antitransfuguisme; però,
en canvi, incomprensiblement, si el regidor és expulsat, aleshores pot crear un grup... Dic incomprensiblement perquè, si
tanmateix fas comptes anar pel teu vent, segurament és més net dir clarament que abandones un partit que no el contrari, i
perquè és massa fàcil adoptar una actitud que faci inevitable l'expulsió... i, llavor, sortir-hi guanyant!

El que no havia passat pel cap a ningú és que, qui abandona el partit o se l'expulsa, pretengui mantenir el nom amb el qual va
ser elegit (?).

Insistesc, per mi la qüestió és política i hi veig la mà del PP, es tracta d'evitar reconèixer una evidència: que el pacte d'Alcúdia
s'ha fet i es mantén amb una trànsfuga. Si, com preveia l'escrit inicial del propi ajuntament (que va ser esmenat poc abans de
celebrar-se el Ple), na Carme fos considerada una regidora no adscrita, quedaria molt clar (massa clar a parer del PP -i d'ella
mateixa-) que la Batlessa ha integrat en l'equip de govern (amb dedicació exclusiva) a una trànsfuga. La insistència en tractar
na Carme com una regidora del PSM-IV, com si seguís lleial a la candidatura electoral, persegueix transmetre que el PP actua
sota el paraigua d'un acord polític entre partits i que, en tot cas, és en el si del PSM "que no s'entenen".

El filibusterisme és tan groller que no s'aguanta per enlloc. Per dar-li alguna consistència, la regidora ha de dir que la seva
voluntat és la seguir representant el partit; però, algú creu que Carme Garcia es sent avui la representant del PSM-IV a
l'ajuntament d'Alcúdia? Que ho vol esser, de ver, lleialment? Que ho vol esser avui, demà i els quatre anys? A mi em sembla
clar que no, que Carme Garcia té molt clar que és fora del PSM i del PSM-IV, ho assumeix plenament, del que es tracta és de
mantenir la ficció per aconseguir un objectiu ben peculiar: esser expulsada. Que és el que demana explícitament! Carme
Garcia reivindica que no s'ha dat de baixa i... confia ser expulsada... Curiosament, és exactament el consell que ens dóna la
batlessa d'Alcúdia, el PP ens recomana que expulsem Carme Garcia! per què? L'hem d'expulsar perquè quedi clar que ella no
se n'ha anat? Fa com a mal de cap només d'escriure-ho.

Certament, si Garcia no hagués tornat el carnet, el PSM s'hagués vist abocat a obrir-li un expedient disciplinari (un expedient
contradictori i reglat), però ara no pot expulsar a qui ja és fora de la seva organització, ni es vol prestar a fer paripès per
justificar un guió fals a la conveniència del PP.

Això sí,  tot plegat, fa la seva contribució (i en duim mil) al descrèdit dels partits i l'exercici de la política. Lamentable. Som
ben conscients que el PSM no en treu res de bo, al revés, hem d'insistir en demanar disculpes per la seva responsabilitat en
aquest fiasco, però, naturalment, ha hagut de reaccionar amb contundència i celeritat, sense consideracions mesquines (sense
mirar pel propi profit, al revés), havent de dedicar temps i doblers a perseguir tota decisió que doni per bona la usurpació de
les sigles del partit, i exigir responsabilitats a les persones que les perpetrin.
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